
Referat af bestyrelsesmøde i Vestjysk Sports og Terrænrideklub d 4. juni 2024 

Online møde. Deltagere: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 3. april 

Godkendt med bemærkning om at AA laver opslag om deltagelse i stævner 

uden medlemskab af en klub under DRF. 

2. Meddelser fra formanden. 

Ingen 

3. Afholdte arrangementer 

Distance, Fredrikshåbridtetd.7. april. Her blev det nye tidstagningssystem 

afprøvet, det virker godt. Det er nu afprøvet ved flere stævner. Stævnet gav 

overskud. 

Ridetur d. 9. maj blev aflyst pga ingen tilmeldte 

Agilitytræning d.12. maj blev aflyst pga ingen tilmeldte. 

Politihestetræning, arrangeret af Marianne L.F. der var ca. 20 tilmeldte, så alle 

klasser blev afholdt søndag. Der er ikke afleveret regnskab. 

4. Kommende Arrangementer 

Distance: Rom-ridtet med Nordisk Mesterskab, DM og Distriktsmesterskab. 

Der arbejdes på højtryk. 

Rideture: vil starte op efter sommerferien 

TREC: Der afholdes DM på Stendalen Hesteskole ved Kjellerup, dette er vores 

TREC-udvalg meget involveret i. 

Agility: Annebeth arbejder på at arrangere en træningsdag ved Marianne Perlt i 

Feldborg. 

5. Økonomi 

Ruth orienterer. Annebeth har hjulpet med at finde uoverensstemmelse i 

regnskabet. Der står p.t. ca. 100.000 kr på kontoen. 

Det besluttes at VEST betaler materialerne til vinderpodier som Kim Lundkvist 

har lavet. Det er ca. 1000 kr. 

6. Hjemmesiden m.m. 

Det besluttes at retningslinjerne for afholdelse af arrangementer skal revideres 

m.h.t. indsendelse af regnskab. AA laver et skrift om dette. 

7. Eventuelt 



Helene W. orienterer om distriktsmødet, man er positiv over den nye bestyrelse 

i DRF. Distriktet mangler banebyggere og TD’ere. Der kan indstilles frivillige 

til Ærestegn ( f.eks arrangører af Rom-ridtet) 

Inger har været til møde med Kristian Hauskov Naturstyrelsen vedrørende 

rideruter og arrangementer i Klosterheden. Kristian vil indkalde til et 

Ryttermøde for at høre hvad man ønsker af skoven. Trec-banen i Feldborg blev 

også lige vendt, Helene W skal kontakte Kristan m.h.p. at få den lavet så den 

kan bruges. 

Det drøftes om man skal lave et arrangement for hjælperne ved Rom-ridtet. 

Næste møde d.11.juli hos Cecilie. 

 

       

      Ref. Inger 


